

# 臺灣臨床藥學雜誌

## Formosa Journal of Clinical Pharmacy

第二十七卷第四期 Vol. 27 No. 4

2019年10月 October, 2019

### 目錄 Contents

#### 綜合評述 Review Articles

- 261 心房顫動合併冠狀動脈疾病抗血栓治療＼雷青熒、蔡慈貞、溫明賢  
Antithrombotic Therapy in Patients With Atrial Fibrillation and Coronary Artery Disease\\ Chin-Ying Ray, Tzu-Cheng Tsai, Ming-Shien Wen
- 267 失智症病人之精神行為問題的藥物治療＼林依儂、官攷秀、方喬玲、  
楊淑瑜、劉建良  
Pharmacotherapy in Behavioral and Psychological Symptoms of Dementia\\ Yi-Nung Lin, Mei-Hsiou Guan, Chiao-Ling Fang, Shu-Yu Yang, Chien-Liang Liu
- 274 淺談CES1基因多型性(rs71647871)對Clopidogrel的影響＼廖顯鋒、  
阮盈萍、陳貝強、許明志  
The Correlation Between Clopidogrel and the CES1 (rs71647871) Polymorphism\\ Hsien-Feng Liao, Ying-Ping Juan, Pei-Chiang Chen, Ming-Jyh Sheu

#### 原著 Original Articles

- 281 藥物過敏與潛在危險因子之分析與探討＼陳佳南、賴輝雄、陳俊銘、  
林慧娟  
Analysis of the Potential Risk Factors for Drug Allergy\\ Chia-Nan Chen,  
Hui-Hsiung Lai, Chun-Ming Chen, Hui-Chuan Lin
- 289 住院患者使用Oseltamivir與Peramivir之有效性與安全性＼  
吳佩霖、石成展  
Efficacy and Safety of Oseltamivir and Peramivir in Hospitalized Patients With Influenza\\ Pei-Lin Wu, Cheng-Chan Shih
- 296 新型與傳統口服抗凝血劑於心房纖維顫動病人用藥認知之差異＼  
許杏如、陳姿君、羅惠珍、黃秋谷  
Differences in Medication Cognition Between Novel and Traditional Oral Anticoagulants in Patients With Atrial Fibrillation\\ Hsiao-Ju Hsu, Zih-Jun Chen,  
Hui-Chen Lo, Chiu-Ku Huang

- 304 運用品質管理手法減少過度之醫令警⽰＼陳鳴翰、林映州、陳怡靜  
Reducing Excessive Alerts in the Computerized Physician Order Entry System  
Through the Implementation of Quality Management\ Ming-Han Chen,  
Ying-Chou Lin, I-Chin Chen

### 案例報告 Case Reports

- 315 Rivaroxaban於冠狀動脈瘤樣擴張之使用＼蕭雅方、黃志偉、李宜勳、  
蔡維哲  
Rivaroxaban in Patients With Coronary Artery Ectasia\ Ya-Fang Shiau,  
Chih-Wei Huang, I-Hsun Li, Wei-Che Tasi
- 324 Pyrimethamine 合併Trimethoprim-Sulfamethoxazole治療先天性弓形蟲感  
染症於12天早產兒男嬰之案例分享＼楊涵絢  
Pyrimethamine and Trimethoprim-Sulfamethoxazole for Congenital Toxoplasmosis  
Treatment in a 12-Day-Old Preterm Boy: A Case Report\ Han-Shun Yang
- 330 案例報告：原發性EGFR T790M和L858R突變之肺腺癌患者使用Afatinib  
和抗雌激素療法＼劉錦鳳、楊瓊瑜  
Treatment With Afatinib and Anti-Estrogen Therapy in Patient With de Novo EGFR  
T790M and L858R Mutations Lung Adenocarcinoma: A Case Report\  
Chin-Feng Liu, Ai-Yu Yang